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Verslag algemene vergadering 

Donderdag 3 mei 2018 

“Verslag onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende algemene vergadering.” 
 

Aanwezige effectieve leden: Filip Bolleire, Huig Deneef, Mark Hanssens 
(ondervoorzitter), Joëlle Hauglustaine, Ingrid Hofkens, Marcel Jonckers (voorzitter), 
Caroline Meyers, Annemie Van Aerschot, Tom Van Elst, John Vankeijenberg en 
Roger Wouters (11/19) 

Aanwezige niet-stemgerechtigde leden: Tom Roovers (schepen van leefmilieu), 
Peter Claessens (omgevingsambtenaar), Berty Goudriaan (Milieudienst), Theo 
Herbots (Open VLD), Chris Stryckmans (Groen) 

Verontschuldigde effectieve leden: Roger Engelbosch, Raf Nilis, Pieter Roovers, 
Maria Tollet, Ingrid De Tandt, Alexander Vandermeulen 

Verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Lucia Dewolfs (N-VA) 

Niet-verontschuldigde stemgerechtigde leden: Heidi Bottu, Roger Daenen  

Niet-verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Marc Ylen (SP.A), Joël 
Dereze (Vlaams Belang) 

 

oOoOoOo 

 

1. Evaluatie verslag vorige vergadering en MAR-werking 

Er worden geen opmerkingen gemaakt over het verslag van de vorige vergadering. 
De voorzitter meldt het ontslag van mevrouw Helena Kinnaert, die voor CD&V 
zetelde als niet-stemgerechtigd lid. 
In het informatieblad van de stad dat in september zal verschijnen zal een oproep 
worden geplaatst voor nieuwe leden. 
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2. Werkvergadering 19 april 

Ter vervanging van een algemene vergadering werd op 19 april een werkvergadering 
gehouden rond één thema, namelijk de naderende gemeenteraadsverkiezingen.  
Deelnemers: Ingrid H., Annemie, Filip en Mark. 
Ze verdedigen nu hun voorstellen.  Het basisidee is een kort pamflet op te stellen: 
minder tekst, maar wel krachtigere lijnen.   
Voor de MAR-vergadering van 6 september zullen de partijen worden uitgenodigd 
met hun reguliere afgevaardigde + één extra persoon aanwezig te zijn.  Hiertoe zal 
een uitnodiging worden verstuurd naar de voorzitter van elke partij.  

Bovendien zal worden gevraagd of op het debat van Tienen Troef op 6 oktober 
enkele heikele punten uit ons pamflet kunnen aan bod komen. 

Op onze MAR-vergadering van 6 september zal ook een afvaardiging van Tienen 
Troef worden uitgenodigd.  John Vankeijenberg zal hiervoor contact opnemen. 

De door de werkvergadering opgestelde basistekst wordt per paragraaf voorgelezen 
en besproken.  Vanuit de vergadering wordt beslist deze tekst wat concreter te 
maken, met bijvoorbeeld drie concrete projecten per topic. 
Deze basistekst zal per paragraaf worden bijgewerkt door diverse leden: 

1. Globale visie: 
2. Thema Lobbenstad, door Mark Hanssens 
3. Thema Klimaat: ? 
4. Thema Luchtkwaliteit: Tom Van Elst 
5. Thema Water: Huig De Neef 
6. Thema Woonkwaliteit: Tom Van Elst 
7. Thema Mobiliteit: Filip Bolleire /Annemie Van Aerschot 
8. Bij te voegen: Thema Biodiversiteit: Marcel Jonckers 

Er wordt tijdens deze vergadering ook de link gelegd met de doelstellingen voor 
duurzame ontwikkeling van de Verenigde Naties.  De leden worden verzocht dit 
document te willen inkijken.  Eventueel kunnen de iconen van de Verenigde Naties 
gekoppeld worden aan deze punten vermits de V.N. toch een algemeen aanvaarde 
organisatie is. 

3. Water-Land-Schap 

Sinds enkele maanden wordt er vergaderd over een Strategisch Project voor de 
Getestreek.  Dit wordt getrokken door de provincie met medewerking van een aantal 
actoren als de gemeenten Hoegaarden, Tienen, Linter, Landen, Zoutleeuw en 
Geetbets, VLM, het Regionaal Landschap Zuid-Hageland, de diverse wateringen, 
Boerenbond, vertegenwoordigers uit diverse geledingen… 

Er wordt vergaderd in themagroepen als Leefbare Dorpen, Erfgoed en Open Ruimte 
(waarbinnen Water-Land-Schap kadert).  Hiertoe is een project ingediend en in 
eerste instantie goedgekeurd met de visie “Water als bondgenoot in de Getestreek: 
geïntegreerde oplossingen voor Grote en Kleine Gete”. 

Er wordt hierover en kleine toelichting gegeven tijdens de MAR-vergadering.  De 
voorzitter zal meer info doorsturen.   
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Het moet dus een breed project worden belangrijk voor de waterhuishouding, ruimte 
voor water, erosiebestrijding, aanpak van overstromingen, landbouw, natuur, 
toerisme … 
Marcel zetelt mee in de wekgroep namens MAR-Tienen. 

4. Komende acties met medewerking van de MAR 

4.1  Start stadsakker op zondag 27 mei.  De MAR zal hier een stand houden 
aanvullend bij de stand van o.a. de Fietsersbond. John, Marcel, Joelle, Berty zullen 
aanwezig zijn.  Er zullen hiervoor een tent, panelen, tafels en stoelen aangevraagd 
worden.  Marcel maakt een aantal nieuwe posters. 

4.2  Big Jump op 1 juli.  Er wordt nog nagevraagd of er zoals ‘beloofd’ een ponton 
zal gerealiseerd worden om beter het water in te gaan.  Momenteel is hierover nog 
niets concreet geweten. 

4.3  Autoloze zondag op 16 september.  De MAR zal als vorig jaar opnieuw 
aanwezig zijn en een stand houden.  Er is wel al bepaald dat de stands beter 
geconcentreerd zullen worden.  

4.4  Tiense Feestdag Kweikers Dag op 10/10.  Dit keer zal de activiteit doorgaan in 
de Potterijwijk en de Paterskerk.  Hier zal Marcel standhouden rond het thema 
stadsvogels en biodiversiteit.  Er wordt nagevraagd of er kan gezorgd worden voor 
verlichtingselementen op de panelen.  Verleden jaar konden we een paar lichtpunten 
(knijpspots) ontlenen aan de stand van de provincie.  Het zou worden gewaardeerd 
als de stad zo’n lichten met clipsysteem kon aanschaffen en ter beschikking stellen.   

4.5  Ideeën voor een Infoavond in het najaar.  Momenteel is er nog niets concreet 
voorzien voor het najaar.  De voorzitter nodigt de leden uit hierover na te denken.  
Enkele pistes worden besproken.  Tom Van Elst maakt enkele voorstellen over op de 
volgende milieuraad. 

5. Bloemenweide/akker aan Feed Food Health 

Er zijn geruchten dat het idee van extensief beheerde grasvlakten met natuurlijke 
vegetatie op de FFH campus zou verlaten zijn en dat overwogen wordt over te 
stappen op een intensief beheer met een tweewekelijkse maaibeurt na klachten van 
de huurders.  Marcel zal hierover contact opnemen met de POM. 

6. Varia en opvolging dossiers 

6.1  Aanvraag terreinophoging – Er was een aanvraag voor een terreinophoging 
op het akkerplateau in Wulmersum door het bedrijf Holsbeek.  Dit is een 
omgevingsvergunning (vroege stedenbouwkundige vergunning).  Deze 
vergunningsaanvraag is niet gemeld aan de MAR, een gevolg van de wijziging van 
de procedure omgevingsvergunning.  
Twee jaar geleden werd dit ook door het bedrijf Holsbeek aangevraagd.  De MAR 
had toen een negatief advies ingediend.  De vergunning werd nadien geweigerd.  
Opdat nu de nieuwe vergunningsaanvraag pas op de laatste dag van het onderzoek 
aan de MAR bij hoofde van de voorzitter gemeld werd, heeft hij onmiddellijk een 
advies opgesteld waarin het standpunt van het vorige advies werd bevestigd.  



 

 22 mei 2018  4/5 

Dit stelt het probleem van info over vergunningsaanvragen.  De MAR-leden vinden 
het bijzonder belangrijk dat zij voor klasse 1 aanvragen, maar ook voor andere 
vergunningen met belangrijke milieu impact zeker ook in verband met 
landschapswijziging, implicatie voor biodiversiteit e.d. zouden verwittigd worden van 
bij het begin van de onderzoeksperiode.  Het is onlogisch te verwachten dat de MAR-
leden (voorzitter) zelf kunnen ontdekken als er dergelijke vergunningsonderzoeken of 
andere projecten (ruimtelijke ordening, bijvoorbeeld grote projecten) ingesteld 
worden.  Het is essentieel dat hierover een seintje wordt gegeven vanuit de stedelijke 
diensten als men een goed functionerende milieuadviesraad wil.  De voorzitter zal 
hierover contact opnemen met de bevoegde diensten. 

6.2  Stadsrandbos 

De eerste fase werd afgewerkt.  De volgende stappen worden nu bekeken in een 
overleg van het Regionaal Landschap, VMM, OCMW, Natuurpunt en de stad.  De 
voorzitter neemt hieraan zo vaak mogelijk deel.   
De nieuwe meandering van de Gete binnen het projectgebied (noordelijke helft) is de 
volgende grote stap.  De diverse mogelijkheden en hun impact worden momenteel 
onderzocht.  In het najaar wordt wellicht een keuze gemaakt uit een paar voorstellen.  
Het ligt in de bedoeling dit te realiseren in de nazomer/najaar 2019.  Hierna kunnen 
de andere aanpassingen en aanplantingen plaats vinden.   
Nieuw is dat er momenteel kansen zijn om via een gondruil van het OCMW nog 8 ha 
toe te voegen aan het projectgebied; het betreft een stuk ten zuiden van de zuidelijke 
ring wat dan op termijn een voetgangerspassage (ondertunneling) noodzakelijk 
maakt. 
Een reeds gerealiseerd bosperceel binnen het projectgebied zal volgend jaar worden 
uitgedund. 

6.3  Zoekzone Kliniek 

In opdracht van provincie en stad werd het studiebureau Buur gelast vier zones te 
evalueren qua geschiktheid als nieuwe site voor de kliniek/bestudeerd: 

i. Westelijke ring 

ii. Stationsomgeving 

iii. Sint-Jan site 

iv. Boomgaard 

De studie door BUUR betrof de analyse op verschillende criteria (ecologische 
waardering, watertoets, bodemverontreiniging, bereikbaarheid, archeologie, 
stadsversterking, planningscoherentie, eigendomssituatie...).  Uit deze studie kwam 
als voorkeurslocatie de boomgaard, met licht gewijzigde locatie (op de plaats van de 
bedrijven (Reynaerts, Gyseghem, Bodemkundige dienst) langs de Hamelendreef en 
tegenover de FFH-site.  De boomgaard wordt hierbij gezien als groene long en 
waterbuffer.  Het grootste nadeel voor deze optie is de mobiliteit.  Een volgende stap 
is een haalbaarheidsstudie, indien niet haalbaar dan wordt het ofwel Sint-Jan ofwel 
de Stationsomgeving.   
De tijdsplanning voor in dienst name van een nieuwe kliniek is 2026. 
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6.4  Golfterrein in Tienen 

Vanuit de provincie werden 5 gemeenten geselecteerd waaronder Tienen als 
geschikt voor het mogelijk inplanten van een golfterrein van 9 holes. 
Voor Tienen komen hiervoor twee locaties in aanmerking: de recreatiezone in 
Goetsenhoven of langsheen de Westelijk ring Mettenberg. 
Dit zijn opties voor bijkomende golfterreinen in Vlaams-Brabant maar er zijn vandaag 
nog geen concrete plannen in die zin. 

6.5 Getewerken 

De stad en het Agentschap Wegen en Verkeer hebben toelating gegeven om aan 10 
bruggen over de Grote Gete nestkasten te plaatsen voor de Grote Gele Kwikstaart, 
een bedreigde vogelsoort levend langsheen waterlopen.  Dit op vraag van 
Vogelwerkgroep Oost-Brabant van Natuurpunt, immers, nu een groot deel van de 
loop vrijwel zonder water staat, biedt dit een goede gelegenheid. 

6.6  Nieuwe aanplantingen op de kleine ring 

De onderaannemer gaat nog deze lente de boomaanplantingen starten.  Het betreft 
(hoofdzakelijk) linde (Tilia cordata) en zuilhaagbeuk (Carpinus betulus fastigiatum).  
Aan de poorten worden houtkanten aangeplant.  Binnen de MAR zijn wat 
bedenkingen gezien de lente al ver gezet is.  De aanplant van linde zou evenwel 
verdaagd worden naar het najaar omdat deze soort gevoeliger is. 

6.7  Vuile grachten 

De voorzitter schreef hierover een brief aan de coördinator van het bekkencomité.  
Volgende punten werden hiervoor in de eerste plaats voorgesteld: de Vloedgracht uit 
Bost, de Mene door het bedrijventerrein Grijpen, de Rozendaalbeek.   De brief 
omvatte een uitnodiging voor een gesprek hierover bijvoorbeeld op de MAR-
vergadering van september.  Evenwel zullen deze problemen allicht nog niet direct 
opgelost geraken 

6.8  Nieuwe vergunningen voor vliegclubs  

Er werden voor de vliegclubs De Wouw en ULM Goetsenhoven nieuwe 
vergunningen toegezegd.  Deze bevatten bepaalde restricties.  Het is nog niet 
helemaal duidelijk of er bepaalde partijen in beroep zullen gaan. 

Verslaggeving Tom Van Elst en Marcel Jonckers 

 
 

Belangrijk! 

Op zondag 27 mei van 14 tot 18 uur wordt een stand gehouden op de 
seizoensopening van de stadsakker.  Medewerking gevraagd. 

Er zijn nog algemene vergaderingen voorzien op volgende data: 7 juni, 6 september, 
4 oktober, 8 november en 6 december. 


